沉痛哀悼

林秀瑩女士 (Madame Imelda Royani Lim)



我們得知林秀瑩女士於2021年10月31日在新加坡中央醫院逝世,我們深感悲痛。她已經71歲了。林秀瑩女士是楊榮隆先生的原配,他的公司 PT. Multitunas Unggul 是Thordon Bearings Inc. 在印尼很久的總代理商。Thordon Bearings Inc. 集團的成員將會深深地記住她。她參加了很多Thordon Bearings Inc. 集團的全球經銷商的慶祝活動給人們留下美好的回憶。願她安息。

We are greatly saddened to hear of the passing of Madame Imelda Royani Lim on October 31, 2021 at Singapore General Hospital. She was in her 71st year.

Imelda was the wife of Johan Surjono, a long-time distributor for Thordon Bearings in Indonesia.

Imelda will be warmly remembered by her Thordon family, where many of us at Thordon Bearings and our global network of Distributors have fond memories of Imelda in our past celebrations.

May she rest in peace.

From: The Management & Staff of



THORDON BEARINGS INC.

3225, Mainway, Burlington ON L7M1A6

CANADA